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 JEGYZŐKÖNYV  
 

Készült: Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális 
Bizottsága 2013. szeptember 16. napján a Városháza 112. számú helyiségében megtartott 
üléséről 
 

Jelen vannak:  

 Dr. Lehel István           bizottság elnöke 

 Sólyomvári Béla                      bizottság tagja 

 Nánási Tamás           bizottság tagja 

 Tarjáni István           polgármester 

 dr. Kovács András          jegyző 

 Czuczor Orsolya                     pénzügyi osztályvezető 

 Pomaházi Krisztina                 igazgatási osztályvezető 

 Lengyel Anita           egészségügyi és kistérségi referens 

 Dr. Egervári Ágnes                 Boldog Gizella Otthon igazgatója 

 Tóth Attila                               Családsegítő Központ és Gyermekjóléti Szolgálat vezetője       
 
Dr. Lehel István, a bizottság elnöke köszönti a jelenlévőket, megállapítja, hogy 3 fő bizottsági 
tag jelen van, Kecskés László képviselő úr jelezte, hogy később érkezik, így a bizottság 
határozatképes és az ülést 1400 órakor megnyitotta. 
 
Elnök Úr a jegyzőkönyv hitelesítésére Sólyomvári Béla képviselőt kéri fel. 
 
Sólyomvári Béla: Elfogadja a felkérést. 
 
dr. Lehel István: Felkéri a jelenlévőket a napirendről való szavazásra.  
 
A bizottság 3 igen, azaz egyhangú szavazattal (3 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az 
alábbi napirend tárgyalását fogadta el: 
 
 
Napirend: 
 

1) A Boldog Gizella Alapítvánnyal kötendő megállapodásokról 

2) Beszámoló a polgármester általános átruházott hatáskörében, 2013. II. 
negyedévben, szociális ügyekben hozott döntésekről 

3) Budakörnyéki Önkormányzati Társulás társulási megállapodásának 
módosítása 

4) A Pászti Miklós Alapfokú Művészeti Iskolában fizetendő díj szociális alapú 
támogatásáról 
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5) Beszámoló Biatorbágy Város Önkormányzata 2013. évi költségvetésének 
első félévi végrehajtásáról 

 
1.) A Boldog Gizella Alapítvánnyal kötendő megállapodásokról 

 

Dr. Lehel István: A napirenddel kapcsolatban a vitát megnyitja. Elmondta, hogy az 
előterjesztést, megállapodás-tervezeteket, határozati javaslatot megkapták. Van-e valakinek 
hozzászólása, kérdése a napirenddel kapcsolatban? 
 
Nánási Tamás: A szerződés-tervezettel kapcsolatban kérdezi, hogy ha a városba költözik 
egy család, akiknek hasonló segítségre lenne szüksége, ahhoz, hogy gyermeke eljusson az 
iskolába, abban az esetben lehetőség van-e az együttműködési megállapodásban a rögzített 
létszámot bővíteni, vagy egy ilyen kitételt a szerződésbe belevenni? 
 
Dr. Egervári Ágnes: A megállapodás azt tartalmazza, hogy egy autó van arra a célra állítva, 
hogy napi szinten teszi meg a Biatorbágy- Budaörsre útvonalat oda-vissza. A költségek az 
autóra lettek meghatározva, így abban az esetben, ha van hely az autóban, természetesen a 
kérésnek eleget tud tenni az Alapítvány.  
 
dr. Kovács András: A tárgyalások során az autó kapacitásához igazítottuk a létszámot. 
Jelenleg 4 fő veszi igénybe a szolgáltatást, ennek ismeretében a plusz egy fő szállítása még 
lehetséges. 
 
Tóth Attila: Tájékoztatja a jelenlévőket, hogy a legutóbbi képességvizsgálat eredménye 
alapján egy tanuló esetlegesen bekerülhet a szolgáltatást igénybevevők létszámba.  
 
dr. Kovács András: Tóth Attilát megkéri arra, hogy a szülőket tájékoztassa arról, hogy  az 
üggyel kapcsolatban jelentkezzenek a hivatalban. 
 
Nánási Tamás: Másik észrevétele, hogy a Boldog Gizella Otthonnak van egy hosszabb 
lélegzetnyi beadványa, amiben szerepel a védett lakhatás lehetősége. Javasolja, hogy az 
önkormányzat vizsgálja meg, hogy a szolgáltatásra lenne-e igény, hiszen más szolgáltatással 
összevonva, az ötlet megvalósítható lenne. 
 
Dr. Egervári Ágnes: Napirenden kívül szeretné jelezni, hogy az önkormányzat és az otthon 
között hatályban lévő idősek átmeneti elhelyezéséről szóló megállapodás szerint jelenleg egy 
férfi férőhely betöltött, de a mai napon történt megkeresés tükrében szeretné, ha az 
önkormányzat a megállapodást felülvizsgálná és bővítené a férőhelyet plusz egy fővel. 
 
Dr. Lehel István: Egyéb hozzászólás nem volt, a vitát lezárta, az eredeti napirendet teszi fel 
szavazásra:  
 

A Bizottság 3 igen egyhangú, szavazat mellett (3 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) a 
határozati javaslatot elfogadásra javasolta. 

 
2.)  Beszámoló a polgármester általános átruházott hatáskörében, 2013. II. 

negyedévben, szociális ügyekben hozott döntésekről 

 

Dr. Lehel István: Írásos anyagot a bizottság megkapta, az előterjesztésről a Bizottságot. 
tájékoztatta. Mivel kérdés, hozzászólás nem volt, szavazásra bocsátja a határozati javaslatot: 

A Bizottság 3 igen egyhangú, szavazat mellett (3 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) a 
beszámolót elfogadta. 
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3.) Budakörnyéki Önkormányzati Társulás társulási megállapodásának módosítása 

Dr. Lehel István: Írásos anyagot a bizottság megkapta, tájékoztatja az előterjesztésről a 
Bizottságot. Kérése, hogy miért került újra napirendre a megállapodás módosítása? 

Kovács András: Az augusztus 27-i rendkívüli ülésen is napirenden szerepelt a társulási 
megállapodás módosításának kérdése, vita nélkül, egy tartózkodás mellett sajnos nem volt 
meg a döntéshez szükséges minősített többség. 

Dr. Lehel István: A megállapodás módosításában Biatorbágy intézménye nem szerepel? 

dr. Kovács András: Nem szerepel a megállapodásban biatorbágyi intézmény. A Társulás 
fenntartásában csak a HÍD Szociális és Gyermekjóléti szolgálat van. 

Dr. Lehel István: Egyéb hozzászólás nem volt, a vitát lezárta, az eredeti napirendet teszi fel 
szavazásra:  
 

A Bizottság 3 igen egyhangú, szavazat mellett (3 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) a 
határozati javaslatot elfogadásra javasolta. 

 

4.) A Pászti Miklós Alapfokú Művészeti Iskolában fizetendő díj szociális alapú 

támogatásáról 

Dr. Lehel István: Írásos anyagot a bizottság megkapta, tájékoztatja az előterjesztésről a 
Bizottságot. Elmondta, hogy az egyes gyermekjóléti ellátásokról szóló 8/2009.(10.30.) Ör. 
rendelet módosításáról van szó. Mivel hozzászólás nem volt, ezért szavazásra teszi fel a 
napirendben szereplő rendelet-módosítást.  

A Bizottság 3 igen egyhangú, szavazat mellett (3 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) a 
rendelet-módosítást elfogadásra javasolta. 

 

5.) Beszámoló Biatorbágy Város Önkormányzata 2013. évi költségvetésének első 

félévi végrehajtásáról 

Dr. Lehel István: Írásos anyagot a bizottság megkapta, tájékoztatja az előterjesztésről a 
Bizottságot. Egyéb hozzászólás nem volt, a vitát lezárta, az eredeti napirendet teszi fel 
szavazásra:  

A Bizottság 3 igen egyhangú, szavazat mellett (3 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) a 
beszámolót elfogadásra javasolta. 

 

Dr. Lehel István: Mivel több hozzászólás nem volt, megköszönte a tájékoztatást és a 
megjelentek munkáját és az ülést 14.22 órakor bezárta. 

 
 
k.m.f. 

 
Dr. Lehel István                    Sólyomvári Béla 
bizottsági elnök                    bizottsági tag 

 


